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Vali Şahin’den 
Demre ziyareti

�AKTOB Başkanı Kava-
loğlu, 6 aylık dönemde 
Antalya’ya gelen turist 
sayısının 6 milyon 250 
bini geçtiğini açıkladı. 2’de

�VAli Hulusi Şahin, 
Demre’de gerçekleştir-
diği ziyarette, bölgenin 
geleceğine ışık tutacak 
projeleri inceledi. 6’da

Turist sayısı 
6 milyonu geçti

EmEkliDEn 
zam isyanı
Haziran enflasyonunun belli olmasıyla memur ve emekli maaşları 

da netleşti. Emeklilere yapılan yüzde 16,67 zammı eleştiren 
sendika ve dernek temsilcileri ‘Yaşamamız mucizelere kaldı” dedi

�MilyOnlArcA emekli ve memurun maaşlarına 
yapılacak zam oranı da belli oldu. TÜiK verileri-
ne göre altı aylık enflasyon yüzde 16,67 olarak 
gerçekleşirken emeklilerin alacağı zam da yüzde 
16,67 olarak açıklandı. 

�TÜrK-iş Temsilcisi Ünal, “Emekli geçinemiyor” 
derken Tüm Emeklilerin Sendikası Başkanı To-
rosoğlu “16 bin lirayı reva görmek ayıptır”dedi. 
Emekliler Derneği Başkanı Tezcan ise“Asgari ücre-
tin altında olmamalı” diye konuştu. 4’te

yüzDE 16,67 zam yapılacak sEnDikalar kabul ETmEDi

GÜNÜN
HABERİ

sEnDika
TEmsilcilEri 

yEni maaŞları 

ÇOk az bulDu

�MadıMak Oteli’nde yaşanan yangın-
da hayatını kaybedenler anıldı. KESK 
Antalya Şubeler Platformu Dönem 
Sözcüsü Devrim Mol, “Sivas’ı unutma-
dık, unutturmayacağız” dedi. 5’te

�BüyüKŞEhir Belediyesi Ulaşım Zabı-
ta ekipleri, yaz sıcaklarının etkisini ar-
tırmasıyla birlikte halk otobüslerinde 
klima denetimlerini sıklaştırdı. 6’da

�ATB Başkanı Ali 
Çandır, Antalya ve 
çevresindeki ille-
rin hububat ürünle-
rinin depolanması 
ve ticarete kazandı-
rılması için lisanslı 
depoculuk sistemi-
ni hayata geçirme-
yi hedeflediklerini 
söyledi. 6’da

Halk otobüslerinde 
klima denetimleri

atıksu arıtma Tesisi’nde
kapasite iki katına çıkıyor

�ASAT, Lara Atıksu Arıtma Tesisi’nin ka-
pasitesini iki katına çıkaracak dev alt-
yapı yatırımını sürdürüyor. Projenin 
inşaat çalışmaları 2026’da bitecek. 2’de

DEV alTyapı yaTırımı 

belözoğlu’dan
‘devam’ mesajı

�OrMAn yangınları ile il-
gili bilgi veren Vali Şahin, 
“Vatandaşlarımıza sesleni-
yorum; Dikkatli olalım, sı-
cak hava devam ediyor” 
şeklinde konuştu. 3’te

bir HafTaDa 
52 HEkTar yanDı

Vali Hulusi Şahin, son 
1 haftada kentte 37 

orman yangını çıktığını, 
52 hektar alanın 

etkilendiğini açıkladı

Şap hastalığının 
ete zararı yok

maliyet baskısı 
devam ediyor 

�KASAPLAr Odası 
Başkanı yardımcı şap 
hastalığının ete zarar 
vermediğini, insan 
sağlığı açısından da 
risk oluşturmadığını 
söyledi. 2’de

�EnfLASyOn rakam-
larını değerlendiren 
ATSO Başkanı ha-
cısüleyman, üretici 
maliyetlerindeki yük-
selişin baskıyı sürdür-
düğünü söyledi. 5’te

lisanslı DEpOculuk 
iÇin ilk aDım aTılDı

‘sivas katliamı’ 
antalya’da anıldı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

SİMRU
SİLAHTAROĞLU
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

TÜİK’e sevgiler!
Kritik gün geldi ve 6 

aylık enflasyon verileri 
belli oldu. Zam tablola-

rı sil baştan. Türkiye İstatistik 
Kurumu, milyonların heye-
canla beklediği Haziran ayı 
enflasyon verilerini açıkladı. 
Malum, paylaşılan son veri 
2025’in ilk 6 ayına dair zam 
oranlarının belirlenmesinde 
kritik rol oynuyor. Özellikle 
de memur, memur emeklisi 
ve SSK, BAĞ-KUR emeklileri 
için maaş artışlarını doğru-
dan etkileyen oran, aylık 
bazda 1,37, yıllık bazda 
35.05 olarak açıklandı. 
Mealde enflasyon düşüyor. 
Yüreğimiz ferahladı!

***
Devam edelim, sizin de 

bizim de bildiğimiz TÜİK’in 
yılın altıncı enflasyon 
verilerine kısacık bir göz 
atalım atmasına da geçti-
ğimiz Mayıs ayı enflasyon 
rakamlarından başlayarak 
göz atalım. Mayıs ayın-
da enflasyon, aylık bazda 
yüzde 1.53, yıllık bazda ise 
yüzde 35.41 olarak kayıtlara 
geçmiş. Haziran ayında bu 
oran, aylık bazda 1.37, yıllık 
bazda 35.05 olarak açıklan-
mış. Sahiden TÜİK enflasyo-
na ince bir ayar çekmiş. Ne 
diyorsunuz?

***
Haydi, gelin biraz da şey-

tanın avukatlığını yapalım. 
Memur ve emekli maaşları 
başta olmak üzere kira artış 
oranı, sosyal yardım öde-
nekleri ve pek çok kalemde 
misal akaryakıt, elektrik, 
doğalgaz, gıda gibi kalem-
lerde belirleyici olan Hazi-
ran ayı enflasyon oranlarını 
dün sabah saatlerinde TÜİK 
duyurdu. Ve dahi böylece 

Temmuz ayında uygulana-
cak zam oranları da netleş-
miş oldu nokta.

***
Bu durumda memur ve 

memur emeklisi yüzde 
15.58, SSK ve BAĞ-KUR 
emeklisi yüzde 16.67 zam 
alacakmış. En düşük emekli 
aylığında da artış bekleni-
yormuş ama onların durumu 
Meclis’e sunulacakmış. 
Gelelim kira artış zammına, 
bu ay itibariyle hem iş yeri, 
hem de konutlar için kira 
zam tavanı ‘dikkat buyurun’ 
yüzde 43.23. Peki hayatın 
gerçeğinde nasıl gerçekleşir 
bu rakamlar, ‘Güneş çarığı, 
çarık ayağı sıkar’.

***
Ekonomistlere göre 

‘rakamlar manipüle edili-
yor’muş. Vatandaşa göre ise 
TÜİK’in verileri inandırıcı 
değil, ne de olsa millettin 
enflasyonu cüzdanı. İyi de 
böyle bir ekonomide mutlu 
ve umutlu olunabilir mi? Ya-
pısal sorun. Evet, zamların 
belirleyicisi Türkiye İstatistik 
Kurumu, 6 aylık Haziran ayı 
yıllık ve aylık enflasyon ve-
rilerini en kısa yoldan böyle 
açıkladı. Ve de Temmuz 
ayında kira zam tavanının 
yüzde 43.23 olacağını da 
açıklayıverdi, kirada oturan 
vatandaşın tam anlamıy-
la yüreğini hoplattı. Kira 
sözleşmesi yapacak olanlara 
kötü haber bu olsa gerek. 
Elbette kira artış oranında, 
memur ve emekli maaş 
zammında da TÜİK tarafın-
dan açıklanan enflasyon ve-
rileri etkili oluyor. Şimdilik 
vatandaşın sosyoekonomik 
durumu böyle görünüyor. 
Hoşça kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

KURbAn bayramı sonrası şap hastalığın-
daki artış nedeniyle 81 ilde tüm hayvan sa-
tış yerlerinin faaliyetleri durduruldu. Tarım 
ve Orman bakanlığı Gıda ve Kontrol Genel 
Müdürlüğü ülke genelinde hayvan pazarları-
nın ikinci bir emre kadar kapatıldığını bildir-
di Genel müdürlüğün il müdürlüklerine gön-
derdiği, acele kodlu yazıda, Kurban bayramı 
nedeniyle ülke genelinde hayvan hareket-
lerinde yoğun bir sirkülasyon gerçekleştiği 
ve salgın niteliği taşıyan hastalıklardan biri 
olan şap hastalığı miktarlarında artış gözlem-
lendiği belirtildi.

ŞAP HASTALIĞI NEDİR?

Şap hastalığı, sığır, domuz, koyun, keçi ve 
diğer çift tırnaklı, geviş getiren çiftlik hay-
vanlarında görülen şiddetli, oldukça bulaşı-
cı bir viral hastalıktır. Ağız içi ve çevresinde, 
toynakların üstünde ve arasında, memele-
rinde ve ciltte kabarcıklar şeklinde lezyonlar 
yanı sıra, ateş, halsizlik, aşırı tükürük salgı-
sı, iştahsızlık ve kilo kaybı ve süt üretiminde 
düşüşe neden olur. Halk arasında dabak has-
talığı olarak da bilinen bu hastalık, hayvan 
sağlığı ve hayvancılık sektörü için ciddi bir 
tehdit oluşturmaktadır. Virüsün hızlı yayılı-
mı ve geniş coğrafyalara ulaşabilme kapasi-
tesi, uluslararası ticareti ve gıda güvenliğini 
de önemli derecede etkilemektedir.

BAŞKANDAN KARARA DESTEK

Türkiye Kasaplar besiciler Et ve Et Ürün-
leri Federasyonu ve Antalya Kasaplar Oda-
sı başkanı Osman Yardımcı, Tarım ve Orman 
bakanlığı’nın şap hastalığı nedeniyle aldı-
ğı hayvan sevklerinin geçici olarak durdu-
rulması kararını destekledi. Şap hastalığının 

yıllardır var olan ve hayvanlardan insanla-
ra bulaşmayan bir hastalık olduğunu belir-
ten Yardımcı, “Tarım bakanlığı en doğrusunu 
yaptı. Şap hastalığı yıllardır olan bir hasta-
lık. Kurban bayramı’nda büyük bir hareket-
lilik olduktan sonra tedbir amaçlı alınan bir 
karar. Her ilde var gayesiyle alınan bir ka-
rar değil bu. Aradaki hayvan sevkini durdu-
rup, hayvanların birbirlerine bulaştırmama-
ları adına alınan bir karar bu. bu hastalık 
hayvanlardan insanlara asla bulaşmaz. Fa-
kat hayvandan hayvana bulaşabilen bir has-
talık” dedi.

Şap hastalığının ete herhangi bir zararı ol-
madığını vurgulayan başkan Yardımcı şu ifa-
delere yer verdi; “bu hastalığın ete de bir za-
rarı yok. Şap hastalığının zaten bir aşısı var. 
Uzun süreli bir kapama söz konusu olmaz. 
15-20 gün sonra bu hayvan pazarları tekrar-
dan açılır. Vatandaşlarımızın içi rahat olsun. 
Şap hastalığının hayvandaki belirtileri; hay-

vanın ağzında yara oluşması ve iştah kaybı-
na yol açmasıdır. Şap hastalığına yakalanan 
hayvan, iyileştirilmeden asla kesim yapıl-
maz zaten.”

‘HENÜZ İLLER AÇIKLANMADI!’

bakanlığın henüz hangi illerde hastalığın 
görüldüğünü açıklamadığını dile getiren Yar-
dımcı, “Tarım bakanlığı şu an hangi illerde 
olduğunu açıklamadı. Tedbir amaçlı tüm il-
lerde bu kapama yapıldı. Vatandaşların te-
dirgin olacağı bir durum yok. Et besisi olan 
hayvanda yüzde 99 bu hastalık yoktur. bu 
hastalık dışarıdan gelen damızlık hayvanlar-
da olabilir. Hayvan pazarlarının kapatılması 
çok iyi oldu. Oralarda güzelce bir dezenfekte 
işleminden geçer. Antalya’da köylerde vete-
rinerler zaman zaman gezip bu hastalık için 
kontroller yapıp önlem ve tedbir alıyorlar. Şu 
an için Antalya’da bu hastalık görülmedi” 
dedi. HABER MERKEZİ 

AnTALYA Su ve Atıksu İdaresi (ASAT) 
Genel Müdürlüğü, gerçekleştirdi-
ği büyük ölçekli yatırımlarla kenti 
daha temiz, sağlıklı ve çevre dostu 

bir yapıya kavuşturmayı hedefliyor. bu doğ-
rultuda, Lara Atıksu Arıtma Tesisi’nde başla-
tılan kapasite artırımı çalışmaları tüm hızıy-
la sürüyor.

ENERJİ VERİMLİLİĞİ VE 
MODERNİZASYON BİR ARADA

Kapasite artışının yanı sıra tesi-
sin tüm üniteleri, enerji verimli-
liği yüksek ekipmanlarla mo-
dernize edilerek daha çevreci 
ve sürdürülebilir hale getirile-
cek. bu kapsamda anaerobik 
SİO-P havuzu dağıtma ünite-
si, bİO-P havuzu, havalandır-
ma havuzu, 4 son çökeltme ha-
vuzu, geri devir ve fazla çamur 
pompa istasyonu, 2 köpük haznesi, 
trafo ve jeneratör ünitesi ile blower bi-
nası gibi yeni yapılar inşa edilecek. Mev-
cut yapılarda ise elektromekanik ekipmanlar 

yenilenecek.

YENİ YAPILAR İÇİN SAHADA                    
YOĞUN ÇALIŞMA

Halihazırda ASAT tarafından sahada, son 
çökeltme havuzları ile geri dönüş ve fazla ça-
mur pompa istasyonunda betonarme imalat-
lar; havalandırma havuzu, anaerobik bİO-P 

havuzları ve dağıtım yapısında ise kazı ve 
borulama çalışmaları da tüm hızıyla devam 
ediyor.

ARITMA KAPASİTESİ İKİ                           
KATINA ÇIKACAK

Çalışmaların tamamlanmasıyla birlikte te-
sisin günlük ortalama arıtma kapasitesi 75 
bin metreküpten 150 bin metreküpe, maksi-
mum kapasitesi ise günde 200 bin metreküp 

seviyesine ulaşacak. böylece tesis, yak-
laşık 1 milyon kişilik nüfusa hiz-

met verebilecek bir yapıya ka-
vuşacak. Antalya’nın çevre 

sağlığına önemli katkı sağ-
layacak bu stratejik yatırım 
tamamlandığında, ASAT ta-
rafından kentte sürdürüle-
bilir atıksu yönetimi açısın-

dan büyük bir adım daha 
atılmış olacak. Fransız Kalkın-

ma Ajansı (AFD), kredisiyle fi-
nanse edilen projenin inşaat ça-

lışmalarının 2026 yılı Temmuz ayında 
tamamlanması hedefleniyor. DHA

AKDEnİz Turis-
tik Otelciler ve İş-
letmeciler birliği 
(AKTOb) başka-
nı Kaan Kaşif Ka-
valoğlu, çok gü-
zel ama çok zor 
bir coğrafyada 
turizm faaliye-
tinde bulunduk-
larını söyledi. Tu-
rizmin milli bir 
sektör olduğunu 
aktaran Kavaloğ-
lu, “Genellikle si-
yasetin üzerinde 
olması gerekiyor 
ama etrafımızdaki savaşlar, ger-
ginlikler turizmi ciddi anlamda 
etkiliyor. Tüm bunlara rağmen 
30 Haziran rakamları, Antal-
ya’da 6 milyon 250 bin kişiyi 
geçti. Hemen hemen geçen se-
neyle aynı rakamlarda. bu se-
nenin başında 18 milyon hedefi 
koymuştuk. Tabii ki bu gergin-
liklerden, savaş ortamından 
sonra yeni hedefimiz geçen se-
neki sayının tutması ve önü-
ne geçmemiz. Dolayısıyla geçen 
sene elde ettiğimiz 17 milyo-
nun gerçekleşmesi bizi ciddi an-
lamda mutlu edecek” dedi.

Temmuz ve ağustosun tu-
rizm sektörü için çok değer-
li iki ay olduğunu söyleyen Ka-
valoğlu, “Geçen sene temmuz 
ayında Antalya’ya yaklaşık 2 
milyon 800 bin kişi geldi. bu ra-
kama ulaşmamız temel hedefi-
miz. Çünkü yüksek sezon diye 
adlandırdığımız bu iki ay, kar-
lılıklarımızın neredeyse yüzde 
50’den daha fazlasını yaptığı-
mız dönem. Haziran, temmuz, 
ağustos ve eylül ayları, karlılık-
larımızın yüzde 80-85’ini oluş-
turuyor. Ama temmuz ağustos 
hemen hemen yarısını yaptığı-
mız iki ay. Dolayısıyla bu iki ay-
daki performansımız bütün yıl-
lı belirleyecek diyebilirim” diye 
konuştu.

Yılın ilk 6 aylık döneminde 

her şeye rağmen 
geçen seneyle 
aynı rakamı elde 
etmekten mutlu 
olduklarını kay-
deden AKTOb 
başkanı Kavaloğ-
lu, “bir de şunu 
gözden kaçırma-
mak lazım. Eli-
mizde olmayan 
bazı sebepler var. 
Yani konaklama-
larda 2023’e göre 
2024’te bir tam 
güne yakın ya-
bancıların ko-

naklaması azalmıştı. Yani gece-
lemelerde de azalma var. Gelen 
turistin yaklaşık yüzde 10-15’i 
otellerde konaklamıyor, farklı 
yerlerde konaklıyor. Turizm ko-
nutlarında, kendi konutlarında 
konaklayanlar var. Dolayısıyla 
böyle bir rakamın otellerde ko-
naklamadığını düşünürsek, do-
luluklarda bazı bölgelerde ciddi 
problem yaşanıyor. Ama An-
talya’nın geneline bakıldığın-
da bu problem yok gibi gözükü-
yor. bazı bölgelerde doluluklar 
geçen seneye göre daha düşük 
seyrediyor” dedi.

Rusların açık ara tercih et-
tikleri ilk destinasyonun Türki-
ye ve Antalya olduğunu da be-
lirten Kaan Kavaloğlu, şunları 
söyledi: “biz Avrupa’da ne İngil-
tere’nin ne Almanya’nın, yani 
bizim için önemli pazarların bi-
rinci sırada tercih ettikleri des-
tinasyon değiliz. Ama Rusların, 
Ukraynalıların 1 numaralı des-
tinasyonuyuz. Ayrıca yüzümü-
zü güldüren Polonya ve İngil-
tere rakamları iyi geliyor. Ama 
hem Rusya hem Almanya’dan 
beklediğimiz artışı halen yapa-
bilmiş değiliz. Onun için tem-
muz ayı çok değerli ve önemli 
diyorum. Haziran sonu itibarıy-
la Rusya ile Almanya başı çe-
kiyor. Üçüncü sırada İngiltere, 
sonra Polonya geliyor.”  DHA

Atıksu Arıtma Tesisi’nde
kapasite iki katına çıkıyor

ASAT, Lara Atıksu Arıtma Tesisi’nin kapasitesini iki katına 
çıkaracak dev altyapı yatırımını sürdürüyor. Yaklaşık 1,5 milyar TL 
yatırım bedeliyle hayata geçirilen projenin inşaat çalışmalarının 

2026 yılı Temmuz ayında tamamlanması hedefleniyor

Turist sayısı 
6 milyonu geçti

Şap hasTalığının 
eTe zararı yok
Kurban Bayramı sonrası artan şap hastalığı vakaları nedeniyle hayvan pazarları geçici 
olarak kapatılırken Kasaplar Odası Başkanı Osman Yardımcı hastalığın ete hiçbir zarar 

vermediğini ve insan sağlığı açısından risk oluşturmadığını vurguladı
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AlAnyA’dA freni boşalan odun yüklü TIR kont-
rolden çıkarak yolun kenarında park halindeki 2 ara-
ca çarparak durabildi. Kazada şans eseri yaralanan 
olmazken, 2 araçta maddi hasar meydana geldi. 
TIR’ın otomobillere çarptığı anlarda yoldan geçen 
motosikletli 2 kişi de kazadan kıl payı kurtuldu.  İHA

Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: Altun Yayın Dağıtım Tel: 326 34 66
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Ortalık savaş alanına döndü 

Manavgat’ta araç sü-
rücüsünün bir anlık dik-
katsizliği sonucu mey-
dana gelen kazada şans 
eseri yaralanan olmadı.

Manavgat ilçesi Sarı-
lar Mahallesi 3004 Sokak-
ta meydana gelen kazada, 
seyir halindeki Hüseyin 
Ç.’nin kullandığı 07 CAD 
041 plakalı Citroen marka otomo-
bil, Süleyman U.’nun kullandı-
ğı 06 BUV 769 plakalı Fiat marka 
otomobile yandan çarptı. Çarp-
manın şiddetiyle Fiat otomobil 
kaldırıma çıkıp ters dönerek du-
rabildi. Kazanın ardından olay 
yerine Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiyesi Manavgat Birimi-

ne bağlı kurtarma ekibinin yanı 
sıra, Manavgat İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı Sarılar Jandarma Ka-
rakolu, Jandarma Trafik ve 112 
sağlık ekipleri sevk edildi. Oto-
mobilde bulunan ve kendisini 
iyi hissetmediğini belirten kadın 
yolcu, ambulanstaki müdahale 
sonrası kendisini iyi hissettiğini 
belirterek hastaneye gitmedi. İHA

antalya Valiliği haziran ayı 
asayiş ve güvenlik toplantısı, 
Vali Hulusi Şahin başkanlığın-
da İl Jandarma Komutanı Tuğ-

general Tarık Hekimoğlu, İl Emniyet 
Müdürü İlker Arslan ve Sahil Güven-
lik Grup Komutanı Yarbay Tolga Coş-
kun’un katılımıyla yapıldı. Vali Şahin, 
Antalya’da yaşanan orman yangınla-
rına yönelik bilgi de verdi. Vali Şahin, 
kuru havanın ve rüzgarın da etkisiy-
le 25 Haziran tarihinden itibaren 1 haf-
ta boyunca Gazipaşa’dan Kaş’a hemen 
her ilçede yangınlarla mücadele ettik-
lerini söyledi.

1 HaFTada 37 YaNGIN ÇIKTI

Bu sürede toplam 37 yangın çıktığını 
açıklayan Vali Şahin, “Özellikle Aksu, 
Alanya ve Gazipaşa’daki yangınlar ol-
dukça kritikti. Çünkü son 1 haftadır 
poyraz esiyor, rüzgar var. Kuzeyli rüz-
garların rutubeti azaltıcı özelliği var. 
Rutubet az, hava kuru olunca yangına 
çok daha müsait bir ortam oluşuyor. 
Bunun yanında yine rüzgar bizim za-
ten eski olan elektrik hatlarımızı birbi-
rine şase yaptırmak suretiyle yangına 
sebebiyet veren bir ortam oluşturuyor. 
Son olarak yine bu rüzgar körük etkisi 
yaparak yangının yayılmasına sebebi-
yet veriyor. Son 1 haftadır da böyle bir 
hava vardı. Bunun sonucu olarak çok 
sayıda yangınla mücadele ettik” dedi.

Yanan alan miktarlarına ilişkin de 

bilgi veren Vali Şahin, “Ama sevinerek 
ifade edeceğim ki sadece 52 hektarlık 
alan yandı. Bu da yangın başına 2 hek-
tardan daha aşağı bir rakam. Bu hem 
vatandaşlarımızın duyarlılığı hem pay-
daş kurumlarımızın çok sıkı ve koordi-
neli çalışması neticesinde elde edilmiş 
bir başarıdır. Ama tehlike geçmiş de-
ğil. Kuzeyli rüzgarlar, poyraz esmeye 
devam ediyor. Önümüzdeki günlerde 
yine kurak hava var. Buradan vatan-
daşlarımıza sesleniyorum; Dikkatli ola-
lım. Yine yangın mevsimi, sıcak hava 
devam ediyor. Bu 37 yangının büyük 
bölümü de elektrik şaselerinden çıktı. 

Bunların bir kısmı hatlardandı, bir kıs-
mı da vatandaşların kendi tarımsal su-
lama hatları ve benzeri hatlardı. Yan-
gınların önemli bir bölümü de sera 
atıklarından ve tarımsal faaliyetlerden 
kaynaklandı. Yine kritik bir dönemden 
geçiriyoruz. Zümrüt yeşili coğrafyamızı 
kaybetmeyelim” diye konuştu.

YANGINLARIN YÜZDE 80’İ 
ELEKTRİK ŞASELERİ

Bütün yangınları tek tek inceledikle-
rini de dile getiren Vali Şahin, “Bir yer-
de orman yangını çıktı, nedenini bul-
madığımız hiçbir yangın yok. Yani 

yangınların tamamı faili belli olay-
lar. Ya elektrik ya bahsi geçtiği gibi va-
tandaşın bir tarımsal faaliyeti olabilir. 
Ya piknik yapmıştır oradan çıkmıştır. 
Son çıkan yangınların hemen hemen 
yüzde 80’i elektrik şaselerinden çıktı. 
Birkaç tane de sera faaliyetleri vardı. 
Mesela bir vatandaşımız serasının me-
tallerini spiral ile keserken onun sıçra-
masından kaynaklandı. Mesela bir tu-
rist motosikletiyle off-road yaparken 
motosiklet kaza yapıyor, ateş alıyor ve 
oradan orman yangını çıkıyor. Bunla-
rın tamamıyla ilgili işlem yapıyoruz” 
dedi. dHa

SERİK ilçesinde çeşitli za-
manlarda özel durumlarını 
gizli çekim yaptıkları kişiler-
den şantaj ve tehdit yoluyla 
haksız kazanç elde ettikleri id-
dia edilen şüphelilere yönelik 
araştırma yapıldı. Jandarma 
ve JASAT ekipleri 30 Haziran 
Pazartesi, şüphelilerin ev ve iş 
yerine operasyon düzenledi. 
1’i kadın olmak üzere 8 şüp-
heli yakalandı. Şüpheliler jan-
darmadaki işlemlerinin ardın-
dan adliyeye sevk edildi. dHa

Bir haftada 
52 hektar yandı
Vali Hulusi Şahin, son 1 haftada kentte 37 orman yangını çıktığını, toplam 52 hektar alanın 
etkilendiği bu yangınların yüzde 80’inin sebebinin ise elektrik şaseleri olduğunu açıkladı

Ermenek’te korkutan yangın
MUrATpAŞA ilçesi Ermenek Mahallesi’n-

deki ormanda saat 10.30 sıralarında çıkan 
yangına, havadan helikopter ve yangın 
söndürme uçağının yanı sıra karadan mü-
dahale edildi. 

Bölgede oturanlar, alevlerin evlerine ulaş-
masını önlemek için bahçelerini ve çevrede 
yanabilecek yerleri suladı. Ekipler, ormanın 
sıklığı nedeniyle iç bölgelerdeki alevlere 
müdahalede güçlük çekti. Diğer yandan 
yangının Antalya Havalimanı’nın 36r pisti 

iniş hattına yakın olması nedeniyle inişlerde 
ve havalimanı operasyonlarında aksamalar 
yaşandığı bildirildi. 

3,5 SAATTE KONTROL ALTINA ALINDI

Muratpaşa ilçesi Ermenek Mahallesi’nde-
ki ormanda çıkan yangın, 3,5 saatlik çalışma 
sonunda kontrol altına alındı.  Muratpaşa 
Belediye Başkanı Ümit Uysal, hava şartları-
nın olumsuz olduğunu belirterek, dikkatle 
takip edilmesi gerektiğini söyledi. DHA

KEpEz’DE faaliyet gösteren bir 
mobilya fabrikasında çıkan yangında 
tüm binayı saran alevlere müdahale 
eden itfaiye görevlileri, yıkılan bir 
duvarın altında kalmaktan son anda 
kurtuldu. Yangın, saat 17.30 sırala-
rında Kepez ilçesi zeytinlik Mahal-
lesi 7660 sokak üzerinde faaliyet 
gösteren mobilya fabrikasında çıktı. 
Kısa sürede büyüyen alevler tüm 
fabrikayı sararken, olay yerine çok 
sayıda itfaiye, polis ve sağlık ekibi 
sevk edildi. İtfaiye ekipleri, yangını 
kontrol altına almak için yoğun çaba 
harcıyor.

ÇÖKEN duvarIN aLTINda 
KALMAKTAN SON ANDA 

KurTuLdu

Yangına müdahale sırasında fabri-
kanın bir duvarı aniden çöktü. O an 
bölgede bulunan itfaiye görevlileri, 
duvarın altında kalmaktan son anda 
kurtuldu. Fabrikanın yakınındaki 
evlerde oturanlar da alevlerin evle-
rine sıçrama ihtimaline karşı panik 
yaşadı. polis ekipleri çevrede güven-
lik önlemi alırken, bazı vatandaşlar 
tedbir amaçlı evlerini boşalttı. İtfaiye 
ekiplerinin yangına müdahalesi 
sürüyor. DHA

İtfaiye ekipleri
faciadan döndü

Kaçak tütün ele geçirildi
antalya İl Jandarma Kaçakçı-

lık ve Organize Suçlarla Mücade-
le (KOM) Şube Müdürlüğü ve Kepez 
İlçe Jandarma Komutanlığı ekipleri-
nin kaçakçılıkla mücadele çalışmala-
rı sürüyor. Ekipler, Kepez ilçesindeki 
bir ev ve eklentilerinde savcılık tali-

matıyla arama gerçekleştirdi. Yapılan 
aramada 2 sigara sarma makinesi, 2 
kompresör, 3 ton 150 kilogram kaçak 
tütün, 60 bin adet sigara tütünü ile 
doldurulmuş makaron ve 40 bin adet 
bandrolsüz makaron ele geçirildi. 
Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. İHA

Dikkatsizlik 
kaza getirdi

Jandarmadan ‘şantaj 
ve tehdit’ operasyonu
Serik’te özel durumlarını gizli çekim yaptığı kişilerden 
tehdit ve şantajla haksız kazanç elde ettiği iddiasıyla 

yakalanan 1’i kadın 8 şüpheli adliyeye sevk edildi

AlAnYA’DA otomobilin çarptığı Fe-
sih Günak (58), hayatını kaybetti. Kaza, 
Mahmutlar Mahallesi, D-400 Karayo-
lu’nda meydana geldi. H.A.K. idaresin-
deki otomobil, yolun karşısına geçme-
ye çalışan Fesih Günak’a çarptı. Kazayı 
görenler 112 Acil Çağrı Merkezi’ne ih-
barda bulundu. İhbar üzerine bölgeye 

jandarma ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Olay yerine gelen sağlık ekiplerince ilk 
müdahalesi yapılan Günak, sevk edil-
diği Alanya Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi’nde doktorların tüm müdahalesine 
rağmen kurtarılamadı. Otomobilin sü-
rücüsü H.A.K. jandarma tarafından gö-
zaltına alındı.  dHa

Otomobil yayaya çarptı
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Yurttan
kısa kısa

Narin cinayetinde 
tutukluluk onandı

DİYARBAKIR’DA Narin Güran cina-
yetiyle ilgili Bölge Adliye Mahkemesi 
1’inci Ceza Dairesi, sanıklar Narin’in 
amcası Salim Güran, annesi Yüksel 
Güran, ağabeyi Enes Güran ve kom-
şuları Nevzat Bahtiyar’ın tutukluluk 
hallerine yapılan itirazları reddetti. 
Mahkeme Başkanı ise Yüksel ve Enes 
Güran’ın tahliye edilmesi gerektiği 
yönünde muhalefet şerhi koydu.

Çocukluk hayali 
ölümle noktalandı

ESKİŞEHİR’DEN dünya turuna çıkmak 
için havalandıktan sonra M20J tipi tek 
motorlu uçağı düşen pilot Mehmet De-
mirci, hayatını kaybetti.  Rize-Erzurum 
sınırında Kaçkar Dağları’nda düşmesi 
sonucu yaşamını yitiren pilot Mehmet 
Demirci, kaza öncesi verdiği röportajda 
“Bu dünya turu çocukluk hayalimdi” 
demişti. Demirci’ye yolcu olarak eşlik 
eden Hicran Kaya ise yaralı kurtuldu.

İzmir’de orman 
yangını: 1 kişi öldü

İZMİR’İN Ödemiş ilçesi Tosunlar Ma-
hallesi’nde çıkan orman yangınına, 
2’nci gününde de havadan ve kara-
dan müdahale sürdü. Yangın, Suçıktı 
Mahallesi’ndeki yerleşim yerlerine 
de sıçrarken yanan bir evde yapılan 
kontrolde ekipler, yatalak hasta İbra-
him Erkan’ın (80), cesediyle karşılaştı. 
Erkan’ın cansız bedeni morga kaldırı-
lırken yangına müdahale sürüyor. 

Cinayet sanığının 
iddiaları çürütüldü

MERSİN’DE eşi Seher Aktekin’i 
pompalı tüfekle öldüren Bekir Akte-
kin’in yargılandığı davada; sanığın 
iddia ettiğinin aksine çocuklarının 
kendisinden olduğu DNA testi ile 
kanıtlandı. DNA sonucuna rağmen 
itiraz eden sanığa mahkeme başkanı 
tepki gösterirken öldürülen kadının 2 
haftalık hamile olduğu da anlaşıldı. 
Savcı, sanık için ağırlaştırılmış müeb-
bet talep etti.

3 günlük bebeği 
konteynere attı

İSTANBUL Şişli’de H.B. isimli 

bir anne, 3 günlük bebeğini çöp 

konteynerine attı. 7 saat sonra 

çevredekiler tarafından bulunan 

bebek tedavi altına alındı. 

Çalışmalara devam eden polis 

ekipleri, kimliğini tespit ettikleri 

H.B. isimli anneyi yakaladı. Ad-

liyeye sevk edilen H.B., ‘kasten 

öldürmeye teşebbüs’ suçundan 

tutuklanarak cezaevine gönderil-

di. Bebeğin tedavisi sürüyor. 

Tapu dairesinde 
dublörlü oyun!

İZMİR’İN Çiğli ilçesinde yurt 

dışında bakımevinde kalan 

Nazmiye Yanoava’ya (77) ait 35 

milyon lira değerindeki arsayı 

sahte kimlik ve 80 yaşındaki 

T.K.’yi dublör kullanarak satma-

ya çalışan 4 şüpheli, tapu mü-

dürlüğünde polisler tarafından 

suçüstü yakalandı. Emniyetteki 

işlemlerinin ardından adliyeye 

sevk edilen 4 şüpheli, çıkarıldık-

ları mahkemece tutuklandı.

Bursa’da patlama: 
1’i ağır 3 işçi yaralı

BURSA’DA elektrik şebekesinde 

yapılan kazı çalışması sırasında 

doğal gaz hattı borusunda patla-

ma oldu. Patlamayla birlikte gaz 

alev aldı, 3 işçi yaralandı. Yaralı 

işçilerden 2’si ambulansta tedavi 

edilirken vücudunda yanıklar 

oluşan 1 işçi, ambulansla Uludağ 

Üniversitesi Hastanesi Yanık 

Ünitesi’ne götürüldü. Olayla ilgili 

soruşturma başlatıldı.

DHA-İHA

Termessos’ta karşı-
mıza çıkan insan 
canlısı, sevimli 

tilkiyi yazıp duruyoruz 
kaç gündür. Hayvan-
severlerin, doğasever-
lerin, çevrecilerin ilgi 
odağı haline geldi. 
Arkeolog, yayıncı, 
yazar Nezih Başgelen, 
“Termessos’un mas-
kotu yapalım” öneri-
sinde bulunmuştu en 
son. Sevimli tilkiye de 
‘Alketas’ adını koydu. 
İsim babası oldu yani. 
Sadece öneride bulu-
nup kenara da çekil-
medi, bizzat Kazı Başkanı Mustafa Koçak’la da 
görüştü. Bizim tilkinin boynuna ‘Alketas’ diye 
isimlik takıp koruma altına alalım, kazı ekibi-
nin parçası olsun diye sürdü öneri. Yani kazı 
ekibinin karavanasına ortak olacak, Termes-
sos’un maskotu haline gelecek.

DOĞAL DÖNGÜ UYARISI

Harika bir öneri… Hem Termessos’un, hem 
Antalya’nın böyle bir maskota ihtiyacı var. Fa-
kat bu işler o kadar kolay olmuyor. Kazı Başka-
nı Mustafa Koçak’tan bilimsel, son derece ma-

kul, mantıklı ve dahi 
haklı uyarılar geldi. 
Şöyle ki: “Ziyaretçiler 
maalesef, bu yaban 
hayvanlarına yiyecek 
vererek, onlara aslın-
da çok büyük kötülük 
yapıyorlar. Çünkü 
böylece onların 
doğal yaban hayatları 
bozulmuş oluyor. 
Hatta bazı ziyaretçi-
ler kedi-köpek ma-
ması bile bırakıyorlar 
doğaya. Halbuki 
doğal bir döngünün 
hakim olduğu bir 
çevrede bu hayvan-

ların avlanmaları gerekiyor. Hazır yiyeceklere 
alışan hayvanlar dolayısıyla avlanmayı bırakıp 
bu yiyeceklerin peşinden gidiyor. Böylece işte 
o doğal döngü de bozuluyor”. 

ZİYARETÇİLER KIZIYOR

“Tabii bir de bizim verdiğimiz yiyecekle-
rin içinde birçok kimyasal madde var. Bu da 
o hayvanlar için büyük bir sorun. Bir diğer 
önemli sıkıntı ise bu hayvanların insanlarla ya 
da evcil hayvanlarla teması… Bu yolla bil-
mediğimiz birçok virüs bize bulaşabilir. Yani 

kısacası, yaban hayvanlarıyla ne kadar az te-
mas kurarsak o kadar iyi”. Çok yerinde uyarılar 
bunlar. Hatta Mustafa Koçak’ın kendisi, kazı 
ekibine, çalışanlara durumu anlatmış ve başta 
tilkiler olmak üzere, yaban hayvanlarını besle-
meyi yasaklamış. “Karşılaştığım ziyaretçilere de 
durumu anlatmaya çalışıyorum ama bazen ma-
alesef agresif tepkiler de alabiliyorum” diyor. 

TİLKİ EŞİTTİR DEMOKRASİ

Ve devam ediyor: “Termessos’ta çalışan biz 
arkeologların en önemli görevlerinden biri de 
işte bu yaban hayatı korumak; tarihi araştırır-
ken, kazılar yaparken aynı zamanda tarih-doğa 
dengesini gözetmek. Bu anlamda, önümüzdeki 
süreçte ziyaretçiler için çeşitli dillerde bilgilen-
dirme levhaları ve broşürler oluşturacağız. Eğer 
siz de duyarlı bir insan olarak çevrenize bu 
durumu anlatırsanız çok seviniriz. Son olarak; 
bu tilki, İç Anadolu’da görülen kızıl tilkilerden 
farklı, bölgemize has bir türmüş”. Tilki mevzu-
su böyle… Bunca şey olurken kaç gündür tilki 
yazıyoruz, ‘ne alaka’ diye düşünenler olabilir. 
Bir tilki, orman yangınlarından iklim krizine, 
zeytin yasasından taş ocaklarına, ekonomiden 
siyasete kadar her alana bağlanır. O tilkiye 
sahip çıkmak zeytin ağacına sahip çıkmaktır. 
Zeytin ağacına sahip çıkmak toprağı savun-
mak, toprağı savunmak da özgürlük ve demok-
rasi çığlığıdır. Diyalektik bize bunu söyler.

 Bu uYArılArA DİKKAT!
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HAZİRAN ayı enflas-
yon verisinin açık-
lanmasıyla mil-
yonlarca emekli ve 

memurun maaşlarına ya-
pılacak zam oranı da belli 
oldu. TÜİK verilerine göre altı aylık enf-
lasyon yüzde 16,67 olarak gerçekleş-
ti. Böylece emeklilerin alacağı zam da 
yüzde 16,67 oldu. Memur ve memur 
emeklisi için ise Temmuz ayı zammı 
yüzde 15,57 olarak hesaplandı.

Asgari ücretlinin hiç zam almadı-
ğı ilk 6 ayın sonunda, emekli aylığına 
yapılan yüzde 16’lık zam ile en düşük 
emekli aylığı 16 bin 880 TL olurken, en 
düşük memur emeklisi aylığı ise 22 bin 
762 TL oldu. Zam almayan asgari ücret-
lilerin yanında, zammı yetersiz bulan 
emekliler de isyan etti. Konu ile alaka-
lı Ekspres’e konuşan dernek ve sendika 
başkanları, güncel emekli aylıkları ile 
geçimin mümkün olmadığı konusun-
da hemfikir.

TORUNLARINI BİLE İSTEMİYORLAR  

Türk-İş Antalya İl Temsilcisi Cemil 
Ünal, “Emeklilerin maaşının en az as-
gari ücret seviyesinde olması lazım. 
Emekli geçinemiyor. Bütün emekliler 
torunlarıyla vakit geçirmek ister, onları 
yanlarında görmek ister. Ancak geldi-
ğimiz noktada emekliler, torunlarının 
kendilerini ziyarete bile gelmesini iste-
miyor. Çünkü onlara ikram edecek bir 
şey bulamıyor, harçlık veremiyor, on-
larla eğlenemiyorlar. Emeklinin gücü 
bu ücretlerle buna bile yetmiyor” dedi.

MANTIK DIŞI

Başkan Cemil Ünal, “Asgari ücrete 
zam bile gelmedi. Memur emeklisi için 
de işçi emeklisi için de gelen zam tabii 
ki oldukça yetersiz. Açlık sınırı 26 bin 
lira olmuşken, yoksulluk sınırı 85 bin 
liraya dayanmışken, asgari ücretliye 
ve emekliye bu rakamların yetece-
ğini düşünmek tabii ki mantık dı-
şıdır” ifadelerini kullandı.

ORMANLAR DA MUTFAK DA 
YANIYOR 

Son günlerde artan or-
man yangınlarına da it-
hafla konuşan Türk-İş 
Antalya İl Temsilcisi Ce-
mil Ünal, “Ormanla-
rımız yanıyor. Or-
manlarda başlayan 
yangın, mutfaktan 

sıçradı desek yeridir. Ne ormanlardaki 
yangın ne de gıda enflasyonu, dolayı-
sıyla mutfaktaki yangın söndürüleme-
di. Orman yangınları tez zamanda sö-
ner diye düşünüyoruz, devletin buna 
gücü yeter. Ancak aynı devlet, emekli-
sine ve işçisine de bakmalıdır” diye ko-
nuştu.

EN DÜŞÜK MEMUR MAAŞI OLMALI

Tüm Emeklilerin Sendikası Antalya 
Şube Başkanı Bilge Torosoğlu ise 

en düşük emekli aylığının, 
işe yeni başlayan bir 
memurun maaşı ka-
dar olması gerektiği-
ni söyledi. Başkan To-

rosoğlu, “Emekliler 
de herkesle 

aynı 

şartlarda yaşam mücadelesi veri-
yor. Kira fiyatları emekli aylığını iki-
ye katlamışken, doğalgazdan akarya-
kıta gelen zamlara yetişilemezken, bu 
emekliye 16 bin lirayı reva görmek 
ayıptır” dedi.

TÜİK’E YÜKLENDİ

Türkiye Emekliler Derneği Antal-
ya Şube Başkanı İbrahim Tezcan ise, 
“TÜİK diye bir kurum var. Enflasyo-

nu araştırıyor ve açıklıyor. Ancak 
bu araştırma sırasında han-

gi marketten alışveriş 
yapıyor? Onu koca 
bir ülke çözeme-
di. Hiçbir market-
te TÜİK’in bah-

settiği 

fiyatlar yok. Halden mi alıyor desek, 
halde de o fiyatlar yok. Dolayısıyla 
TÜİK’in enflasyonuna göre yapılan 
zamlar, zaten emeklinin maaş zam-
mında en büyük sorunlardan biri” 
dedi.

TALEBİNİ AÇIKLADI 

Başkan Tezcan sözlerini “En düşük 
emekli maaşının yeri ve rakamı bel-
lidir. Bu rakam asgari ücret olmalıdır. 

Asgari ücretin altında emekli ma-
aşını kabul etmiyoruz. As-

gari ücretlinin bile bu pi-
yasada geçinebilmesi 

mucizeyken, emekli-
nin mucizeden fazla-
sına ihtiyacı var. Do-
layısıyla emeklinin 

en düşük emekli 
aylığı talebi asga-
ri ücrettir. Asga-
ri ücretin altında 
bir rakam, hiçbir 
emekliyi tatmin 
etmez” ifadeleri 
ile sonlandırdı. 

EmEklidEn 
zam isyanı
Haziran ayı enflasyonunun belli olmasıyla memur ve emekli maaşları 
da netleşti. Emeklilere yapılan yüzde 16,67 zammı eleştiren sendika ve 
dernek temsilcileri ‘Yaşamamız mucizelere kaldı” yorumunda bulundu

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

CEMİL ÜNAL

İBRAHİM TEZCAN

BİLGE TOROSOĞLU
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Dünyadan 
kısa kısa

Tayland’da kabine 
değişikliği yapıldı

TAYLAND’DA yeni kabine, geçici 
başbakan olarak atanan Başbakan 
Yardımcısı ve İçişleri Bakanı Phumt-
ham Wechayachai’nin önderliğinde 
Kral Maha Vajiralongkorn’un huzu-
runda yemin etti. Tayland Anayasa 
Mahkemesi tarafından görevden 
uzaklaştırılan Başbakan Paetongtarn 
Shinawatra ise yeni kurulan kabinede 
kültür bakanı olarak yer aldı.

FED Başkanı’na 
Trump’tan çağrı

ABD Başkanı Donald Trump ile ABD 
Merkez Bankası (FED) Başkanı Jerome 
Powell arasındaki gerginlik sürüyor. 
“Faiz oranlarını düşürmekte geç 
kaldığı” gerekçesiyle Powell’a yönelik 
eleştirilerini sürdüren Trump, FED Baş-
kanının istifa etmesini istedi. Sosyal 
medya hesabından Powell’a yönelik 
açıklamalarda bulunan Trump, “Çok 
geç, derhal istifa etmeli” dedi.

Endonezya’da 
feribot battı: 4 ölü

ENDONEZYA’NIN turistik adası 
Bali’ye sefer yapan arabalı feribotun 
batması sonucu en az 4 kişi hayatını 
kaybetti, 31 kişi kayboldu, 30 kişi ise 
kurtarıldı. Kayıplar için başlatılan 
arama-kurtarma çalışmaları sürüyor. 
Endonezya Arama ve Kurtarma 
Ajansı’nın açıklamasında, çalışmalara 
lastik botların yanı sıra Surabaya’dan 
gönderilen büyük bir kurtarma gemi-
sinin de katıldığı belirtildi.

İran hava sahası 
uçuşlara kapatıldı

İRAN’DA güvenlik ile emniyet 
incelemeleri sonrasında ülkenin 
orta ve batısındaki hava sahasının 
uluslararası transit uçuşlara kapatıl-
dığı kaydedildi. Tahran ile Tebriz’i de 
kapsayan ülkenin kuzey, güney ve 
batısındaki iç ve dış hat uçuşlarının 
durdurulması kararı da bugün saat 
14.00’e kadar uzatıldı. Doğu’daki 
hava sahasının ise tüm uçuşlara açık 
olduğu belirtildi.

Ukrayna’dan 
Rusya’ya saldırı

UKRAYNA, Rusya’nın güney-

batısındaki Lipetsk bölgesini 

insansız hava aracı (İHA) ile 

hedef aldı. Bölge Valisi Igor 

Artamonov yaptığı açıklamada, 

saldırı nedeniyle bir evin hasar 

gördüğünü, 70’li yaşlardaki bir 

kadının hayatını kaybettiğini be-

lirtti. Artamonov ayrıca Lipetsk 

bölgesine bağlı Yelets kentinde 

inşaat halindeki bir binanın da 

hasar gördüğünü aktardı.

Girit Adası’nda 
orman yangını

YUNANİSTAN’IN Girit Adası’n-

da Yerapatra yerleşim merkezin-

de ormanlık alanda Çarşamba 

günü öğle saatlerinde yangın 

çıktı. Alevlerin bölgedeki evlere 

sıçradığı yangında can kaybı ya-

şanmazken dumanlar nedeniyle 

solunum sıkıntıları yaşayan 

ileri yaşlardaki 4 kişi hastaneye 

kaldırıldı. Achlia ve çevresindeki 

3 yerleşim yerinde yaklaşık 5 bin 

kişi tahliye edildi.

İtalya’da aşırı 
sıcak can aldı

İTALYA’DA hava sıcaklıkları can 

almaya devam ediyor. Hava sıcak-

lıklarının 40 derecenin üzerinde 

seyrettiği Sardinya Adası’nın 

Budoni beldesindeki plajda 75 ya-

şındaki kişi ile San Teodoro belde-

sindeki bir plajda 60 yaşındaki bir 

kişi, aşırı sıcak nedeniyle hayatını 

kaybetti.  Ülkede hafta başından 

bu yana hayatını kaybedenlerin 

sayısının 4’e çıktığı öğrenildi. 

DHA-İHA

2 Temmuz 1993’te 
Sivas’ta bulunan Ma-
dımak isimli otelde 
çıkan yangında 33 
kişinin hayatını kay-
betmesi Antalya’da 
düzenlenen eylem ile anıldı. An-
talya Emek ve Demokrasi Güç-
leri tarafından düzenlenen ey-
leme çok sayıda kişi katıldı. 
Eylemde konuşan KESK Antalya 
Şubeler Platformu Dönem Söz-
cüsü Devrim Mol, “Katliamın fa-
illeri yargılanmadı, cezasızlık 
politikası sürdürüldü. Bu suçu iş-
leyenleri de onları koruyanları 
da unutmayacağız” dedi.

‘ADALET SİSTEMİ KALKAN OLDU’

Açıklamada, Madımak’ta yaşanan-
ların yalnızca belli bir gruptaki vatan-
daşlara değil, laik yaşam biçimine, 
farklı inançlara ve demokratik değerle-
re yönelik bir saldırı olduğu vurgulan-

dı. Devrim Mol, “Olay günü güvenlik 
güçlerinin seyirci kaldığı, siyasi ikti-
darın ise sessizliğe büründü. Olaydan 
sonra yaşanan dava sürecinde, birçok 
sanığın ceza almadı, ceza alanların ise 
affedildi ve bazıları kamu kurumların-
da istihdam edildi. Adalet sistemi fail-

ler için adeta bir kalkan haline getiril-
di” ifadelerini kullandı. 

ZAMAN AŞIMI VURGUSU

Katliamın zaman aşımına uğratıla-
rak insanlığa karşı işlenen bir suçun 
üzerinin örtüldüğü belirtilen açıklama-
da, bu durumun yalnızca hukuksuzluk 

değil, açık bir suç ortaklığı olduğu ifade 
edildi. Ayrıca, Sivas Katliamı’nı planla-
yan, koruyan ve aklayan zihniyetin gü-
nümüzde de mezhepçi ve gerici politi-
kalarla sürdüğü kaydedildi.

GÜVENCESİ BİZLER OLACAĞIZ

Açıklamada, bugünkü siyasi iktida-
rın uygulamalarının da 2 Temmuz’un 
arkasındaki anlayışı sürdürdüğü id-
dia edildi. Mezhep temelli politikala-
rın, Aleviler ve farklı inanç gruplarını 
dışlayan bir noktaya geldiği savunu-
lurken, kayyum atamaları, tutuklu ga-
zeteciler ve öğrenciler de hatırlatıldı. 
Sivas Katliamı’nın yanı sıra Maraş, Ço-
rum, Gazi, Suruç ve Ankara Gar gibi 
olayların da adalet arayışının bir par-
çası olduğu dile getirildi. Devrim Mol 
sözlerini, ‘’Bu olaylarla yüzleşilmeden 
toplumsal barışın kurulamaz. Laikliğin, 
eşit yurttaşlığın ve halkların kardeşliği-
nin güvencesi bizler olacağız” ifadele-
riyle sonlandırdı.

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Oda-
sı (ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Yu-
suf Hacısüleyman, Türkiye İstatistik 
Kurumu (TÜİK) tarafından açıklanan 
haziran ayı enflasyon verilerine iliş-
kin değerlendirmelerde bulundu. Ha-
ziran ayında tüketici fiyatlarının yüz-
de 1,17 oranında artış gösterdiğini dile 
getiren Başkan Hacısüleyman, “Yıllık 
TÜFE’nin yüzde 35,05 seviyesine ge-
rileyerek sınırlı da olsa düşüş eğilimi-
ni sürdürdüğünü görüyoruz. Bu sü-
reçte, eğitim ve konut kalemlerinde 
dikkat çekici artışlar yaşanırken, gıda 
grubunda fiyatların aylık bazda geri-
lemesi manşet enflasyonu baskılamış-
tır. Ancak üretici fiyatlarında gözlenen 
yüzde 2,46’lık artış, önümüzdeki dö-
nemler için maliyet baskısının sürdü-
ğünü göstermektedir” ifadelerini kul-
landı.

Sanayinin dört ana sektöründe yıllık 
bazda en yüksek artışın yüzde 61,04 
ile ‘su temini’ sektöründe gerçekleştiği-
ni vurgulayan Başkan Hacısüleyman, 
“Elektrik, gaz üretimi ve dağıtımında 
yüzde 28,25, madencilikte yüzde 25,66 
ve imalatta yüzde 23,79 oranlarında 
yıllık artışlar dikkat çekmektedir. Ana 
sanayi grupları itibarıyla, ara malla-
rında yüzde 21,77, dayanıklı tüketim 
mallarında yüzde 29,92, dayanıksız tü-
ketim mallarında yüzde 26,45, enerji-
de yüzde 24,15 ve sermaye mallarında 
yüzde 27,40 oranında yıllık artış kay-
dedildi. Bu durum, üretici fiyatlarında-
ki artışın sadece enerjiyle değil, geniş 
tabanlı bir maliyet yapısıyla ilişkilen-
diğini ortaya koymakta” diye konuştu.

Enflasyonun yapısal ve yapışkan 
bir karaktere sahip olduğunu belirten 
Başkan Yusuf Hacısüleyman, “Gıda fi-

yatlarındaki görece yatay seyir ve bazı 
kalemlerde gözlenen düşüşler kısa va-
dede olumlu bir tablo çizse de eğitim, 
konut ve ulaştırma gibi temel hizmet 
gruplarındaki fiyat artışları, enflasyo-
nun dirençli yönünü göstermektedirö 
dedi. Enflasyonla mücadelenin sade-
ce para politikasıyla sınırlı kalmama-
sı gerektiğine dikkat çeken Hacısüley-
man, “Bu mücadele, eş zamanlı olarak 
mali disiplin, kamu harcamalarının et-
kinliği ve arz yönlü reformlarla destek-
lenmeliö ifadelerini kullandı. Haziran 
ayı enflasyon verilerinin, yılın ikinci 
yarısına girerken maliyet temelli bas-
kıların sürdüğünü ortaya koyduğu-
nu belirten Hacısüleyman, “Bazı temel 
hizmet kalemlerinde katılık sorunu 
devam ediyor. Bu nedenle enflasyon-
la mücadelede bütüncül bir yaklaşım 
şarttır” şeklinde konuştu.

Haziran ayında ana harcama grup-
ları içinde en yüksek artış yüzde 4,48 
ile ‘Eğitim’ grubunda kaydedildiğini 
dile getiren Başkan Yusuf Hacısüley-
man, “Bu kalemi yüzde 2,62 ile ‘Konut’ 
ve yüzde 2,38 ile ‘Ulaştırma’ grupları 
takip etti. Yıllık bazda ise yüzde 73,33 
artışla ‘Eğitim’, yüzde 65,54 ile ‘Konut’ 
ve yüzde 38,70 ile ‘Sağlık’ grupları öne 
çıkarken, lokanta ve oteller grubun-
da da yüzde 35,59 yıllık artış yaşan-
dı. Ters yönde ise ‘Gıda ve Alkolsüz 
İçecekler’ ile ‘Giyim ve Ayakkabı’ grup-
larında aylık bazda yüzde 0,27 ora-
nında düşüş kaydedildi. Bu iki grup, 
mevsimsel etkilerle manşet enflasyo-
na sınırlı bir dengeleme katkısı sundu. 
Haziran ayında 143 temel başlıktan, 
112’sinde artış yaşanırken, 5’inde deği-
şim olmamış, 26 temel başlıkta ise dü-
şüş gerçekleşti” diye konuştu.  DHA

‘SİVAS KATLİAMI’ 
AnTALyA’dA AnILdI

1993 yılında Madımak Oteli’nde yaşanan yangında hayatını kaybedenler 
Antalya’da anıldı. Anma töreninde konuşan KESK Antalya Şubeler Platformu 

Dönem Sözcüsü Devrim Mol, “Sivas’ı unutmadık, unutturmayacağız” dedi

Enflasyon düşüyor 
maliyet baskısı artıyor

ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman, haziran ayı enflasyon 
verilerini değerlendirerek, eğitim ve konut fiyatlarındaki artışların 

enflasyonu yukarı taşıdığını belirtti. Gıda fiyatlarındaki sakin 
seyirin manşet enflasyonu baskılasa da üretici maliyetlerindeki 

yükselişin maliyet baskısını sürdürdüğünü vurguladı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN



GÜNCEL6 4 TEMMUZ 2025
CUMA

T.C.
ANTALYA GAYRİMENKUL SATIŞ İCRA DAİRESİ

2025/61 ESAS TAŞINMAZIN GAZETE VEYA 
İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02252836
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Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.
uyap.gov.tr adresi üzerinden 2025/61 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO’LU TAŞINMAZIN
Özellikleri  : Antalya ili, Muratpaşa ilçesi, Çaybaşı Mahallesi, 4688 Ada, 
   11Parsel, Zemin Kat, 3 nolu Bağımsız Bölüm Mesken nitelikli 
   taşınmazın 1/3 hissesi satılacaktır. Ana taşınmaz Arsa
   nitelikli,718,00m2 yüz ölçümlü 120/718 arsa paylı. taşınmaz 3 
   nolu Mesken, Zemin Katta yer almakta katta tek mesken olup 
   tüm yönlere cephelidir. Projesinde ve mahalinde yapılan
   incelemede, salon, 5 oda, mutfak, banyo, wc, antre, balkon ve 
   teras hacimlerinden oluşmakta net 135 m², brüt 150 m² kullanım 
   alanlıdır. Doğal gazlı kombi ile ısıtılmaktadır. Taşınmazın inşaat 
   malzeme ve işçiliği orta seviyededir.
Adresi  : Çaybaşı Mahallesi, 1340 Sokak, No: 22/1 Muratpaşa / ANTALYA
İmar Durumu  : 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında “Konut kullanımında 
   kalmakta olup, inşaat durumu Ayrık nizam, kat adedi ÜÇ (3), 
   TAKS:0.33 ve KAKS:1.00” yapılaşma koşullarına sahip olduğu 
   bildirilmiştir.
Kıymeti  : 1.700.000,00 TL
KDV Oranı  : %1
Kaydındaki Şerhler : Yönetim Planı: 23/09/1996 Beyanı, Muhtelif kurum haciz ve
   ipotek şerhi vardır. Tapu kaydı gibidir.
Artırma Bilgileri
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati  : 19/08/2025 - 10:45
 Bitiş Tarih ve Saati  : 26/08/2025 - 10:45
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati  : 16/09/2025 - 10:45
 Bitiş Tarih ve Saati  : 23/09/2025 - 10:45
18/06/2025 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

AntAlyA Ticaret Borsası 
(ATB), tarım ürünlerinin de-
ğerinde ticarete kazandırılma-
sı ve tarım sektörünün gelişi-
mine katkı sağlamak amacıyla 
çalışmalarını sürdürüyor. ATB, 
Antalya ve çevresindeki ille-
rin hububat ürünlerinin depo-
lanması ve ticarete kazandı-
rılması için lisanslı depoculuk 
sistemini hayata geçirme-
yi hedefliyor. Antalya Ticaret 
Borsası, Hububat Lisanslı De-
posu Ön Fizibilite Raporu’nu 
değerlendirmek üzere geniş 
katılımlı bir toplantı gerçekleş-
tirdi. Toplantının açılışında ko-
nuşan ATB Başkanı Ali Çandır, 
Antalya, 1990’lı yıllardan son-
ra örtü altı üretimiyle anılma-
ya başlasa da tarih boyunca 
hububat üretimi ve ticaretiy-
le öne çıkan bir şehir olduğu-
nu belirtirken, bugün stratejik 
öneme sahip hububat ürünle-
rinin ekonomik değerini koru-
mak ve artırmak amacıyla li-
sanslı depoculuğu gündeme 
aldıklarını söyledi. ATB 1. Mes-
lek Komitesi’nden gelen talep 
doğrusunda Antalya Ticaret 
Borsası Hububat Lisanslı De-
posu Ön Fizibilite Raporu’nu 
hazırladıklarını belirten Çan-
dır, sektör paydaşlarının gö-
rüş ve önerileri doğrultusunda 
Hububat Lisanslı Deposu’nu 
Antalya’ya kazandırmak iste-
diklerini ifade etti.

Lisanslı deponun hayata 
geçmesiyle birlikte, depolarda 
saklanan ürünlerin ATB’nin 
de ortağı olduğu Akdeniz 
ÜPAK ve Türkiye Ürün İhti-

sas Borsası (TÜRİB) platformu 
üzerinden elektronik ortamda 
alıcı ve satıcılara sunulacağı-
nı belirten Çandır, “Çiftçimizin 
ürününü güvenle saklayabile-
ceği, değerinde satabileceği ve 
teminat olarak gösterebileceği 
bir sistem kurmayı amaçlıyo-
ruz. Yatırımın gerçekleşmesiy-
le, ürün kalitesi korunacak, ka-
yıt dışı ekonomi önlenecek ve 
arz-talep dengesi daha sağlıklı 
bir zemine kavuşacaktır” diye 
konuştu.

Başkan Ali Çandır, lisans-
lı depo tesisinin kurulmasının 
stratejik bir altyapı yatırımı 
olacağını vurgularken, “Bu ya-
tırım, Antalya’mızın yanı sıra 
Burdur ve Isparta’da da eko-
nomik potansiyelin önemli öl-
çüde artmasına katkı sağlaya-
caktır” dedi. Çandır, merkezi 
Korkuteli olmak üzere lisans-
lı depoyu bölge çiftçisinin ve 
tüccarın hizmetine sunmak is-
tediklerini söyledi.

SEKTÖR DESTEK VERİYOR

ATB Yönetim Kurulu Başka-
nı Ali Çandır, Başkan Yardım-
cısı Halil Bülbül, ATB Yöne-
tim Kurulu Üyesi Ragıp Gök, 
BAKA Genel Sekreteri Volkan 
Güler, ATB üyeleri, Tarım ve 
Orman İl Müdürlüğü, Ticaret 
İl Müdürlüğü, Ziraat Bankası, 
BATEM, Akdeniz Üniversitesi, 
ilgili kurum temsilcileri ve sek-
tör paydaşlarının katılımıy-
la gerçekleştirilen toplantıda, 
lisanslı depoculuğun Antal-
ya’da hayata geçirilme potan-
siyeli değerlendirildi.  İHA

AntAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi Zabıta Dairesi Başkan-
lığı’na bağlı ulaşım zabıta 
ekipleri ve Toplu Taşıma ve 

Denetleme Şube Müdürlüğü ekipleri-
nin birlikte yürüttükleri denetimlerde, 
halk otobüsü duraklarında otobüsle-
re binilerek klima kontrollerini gerçek-
leştiriliyor. 

Ulaşım zabıta ekipleri, duraklarda 
otobüslerde kontrollerini sürdürürken, 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Planla-
ma ve Raylı Sistemi Dairesi Başkanlığı-
na bağlı sivil ekipler de yolcu gibi oto-
büslere binerek, güzergah sürecinde 
otobüslerde klimaların çalışıp çalışma-
dığını denetliyor. Yolcuların konforlu 
bir şekilde seyahat etmesini amaçla-
yan uygulamada, kurallara uymayan 
otobüs şoförleri ve araç sahiplerine ise 

cezai işlem uygulanıyor.

ŞOFÖRLERE UYARI VE CEZA

Kliması çalışmayan veya açık ol-
mayan otobüsler için ilk etapta şoföre 
uyarı ve ceza verilirken, ihlalin tekra-

rı halinde araç sahibine, üçüncü tekra-
rında ise araç 10 gün süreyle trafikten 
men ediliyor. Ayrıca, arızalı klimalar 
için de tutanak tutulup işlem başlatılı-
yor. Ulaşım zabıta ekipleri Kabahatler 
Kanunu’nun 32. maddesi gereği, Top-

lu Taşıma ve Denetleme Şube Müdür-
lüğü ekipleri ise 25. madde kapsamın-
da ceza uyguluyor. Otobüslerin klima 
onarımları ise araçların depolama bi-
rimlerinden takip edilerek denetleni-
yor.  İHA

Halk otobüslerinde 
klima denetimleri
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Zabıta ekipleri, yaz sıcaklarının etkisini 
artırmasıyla birlikte halk otobüslerinde klima denetimlerini sıklaştırdı

AntAlyA Valisi Hulusi Şahin, Dem-
re temasları kapsamında tarihi ve do-
ğal zenginlikleriyle öne çıkan ilçede bir 
dizi incelemede bulundu. Ziyarette Vali 
Şahin’e, Demre Kaymakamı Emin Bağ-
lı, Sahil Güvenlik Grup Komutanı Yar-
bay Tolga Coşkun, İl Milli Eğitim Mü-
dürü Mehmet Yasin Eriş, ASAT Genel 
Müdürü İbrahim Kurt, İMEAK Deniz Ti-
caret Odası Antalya Şube Başkanı Ah-
met Çetin, ile çeşitli kurumların yöneti-
cileri eşlik etti.

Ziyaretine Üçağız Limanı’ndan başla-
yan Vali Şahin, Antalya Valiliği hima-
yelerinde sürdürülen liman yenileme 
çalışmalarını yerinde inceledi. Yol ve 
kanalizasyon projeleri hakkında yetki-
lilerden bilgi aldı. Yenileme ve yol ça-
lışmalarının tamamlanmasıyla birlik-
te bölgenin kara ve deniz turizmine 
olan katkısının daha da artması hedef-
leniyor.

Vali Şahin daha sonra Kaleköy İske-
lesi ve Milli Eğitim Müdürlüğü’ne ait 
Kaleköy Öğretmenevi’nde yürütülen 
yenileme çalışmalarını inceledi. Ardın-
dan Demre’nin önemli deniz geçiş nok-
talarından biri olan Çayağzı Limanı’na 
geçen Vali Şahin, burada yapılması 
planlanan üç etaplı yenileme projesi-
ne dair detaylı bir toplantı gerçekleştir-
di. Toplantıya oda ve kooperatif temsil-
cileri de katıldı. Çayağzı Limanı’ndaki 
incelemelerin ardından Vali Şahin, be-
raberindeki heyetle birlikte Demre ilçe 
merkezini ziyaret ederek, tahliye ka-
nalında ASAT Genel Müdürlüğü, DSİ 
13’üncü Bölge Müdürlüğü ve Karayol-
ları 13’üncü Bölge Müdürlüğünün kat-
kılarıyla yapılacak olan düzenleme ça-
lışmalarını inceledi. Proje kapsamında 
tahliye kanalından su sirkülasyonu-
nun sağlıklı bir şekilde yönlendirilme-
si, su birikintilerinin önlenmesi ve çev-
redeki yaşam kalitesinin artırılması 
hedefleniyor. DHA

BÜYÜKŞEHİR Belediyesi, sivrisinek 
ve haşerelere karşı kapsamlı bir şekilde 
başlattığı ilaçlama çalışmalarına tüm 
hızıyla devam ediyor. Vatandaşların 
konforlu ve daha rahat bir yaz geçirme-
leri için ilaçlama çalışmalarını gerçek-
leştiren Büyükşehir Belediyesi ekiple-
ri, park ve mesire alanlarında ilaçlama 
yaparak haşerelerin üremesine fırsat 
vermiyor.

Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne 
çevre ilaçlaması konusunda danışman-
lık yapan Akdeniz Üniversitesi Fen Fa-
kültesi Biyoloji Bölümü Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Hüseyin Çetin, ilaçlama çalış-
malarının büyük bir özveriyle sürdü-
ğünü söyledi.

Prof. Dr. Çetin, “Son günlerde Kırım 
Kongo hastalığıyla ilgili bir artış varmış 
gibi bir algı yaratılıyor. Ancak bu has-
talığı taşıyan kene türleri şehir merke-
zinde değil, yüksek rakımlı mera alan-
larında görülür. Antalya merkezinde ya 
da sahil kesimlerinde bu kenelerin bu-
lunma olasılığı çok düşüktür. Sahil ke-
siminde karşılaşılan keneler genellikle 
köpek kenesi ya da kaplumbağa kene-
sidir. Bu türlerin insanlara bulaşma ris-
ki çok düşüktür” diye konuştu.

Biyoloji Bölümü Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Çetin, kamuoyunda yer alan bazı 
açıklamaların halkı gereksiz yere pa-
niğe sevk ettiğine dikkat çekerek şöyle 
konuştu: “Biz, gerek Antalya halkının 
gerekse yerli ve yabancı turistlerin sağ-
lığından sorumlu kişileriz. Büyükşehir 
Belediyesi ve Sağlık Müdürlüğü ekiple-
ri, insan sağlığını korumaya yönelik ça-
lışmaları titizlikle yürütüyor” 
HABER MERKEZİ 

 

Vali Şahin’den 
Demre ziyareti

Büyükşehir’den 
vektörel mücadele

lisanslı depoculuk 
için ilk adım atıldı

ATB, Antalya ve 
çevresindeki illerin 

hububat ürünlerinin 
depolanması ve ticarete 

kazandırılması için lisanslı 
depoculuk sistemini hayata 

geçirmeyi hedefliyor
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Diogo Jota
hayatını kaybetti 

İngiltere Premier Lig ekibi Liverpo-
ol’da forma giyen 28 yaşındaki 

Portekizli futbolcu Diogo Jota, kardeşi 
Andre ile birlikte İspanya’da geçirdiği 
trafik kazasında hayatını kaybetti. Tra-
fik kazasında hayatını kaybeden Diogo 
Jota, 22 Haziran’da evlenmişti. Jota, üç 
çocuğunun annesi Rute Cardoso ile 
dünya evine girmişti.

Maestro
Alanyaspor’da 

Corendon Alanyaspor, yeni sezon 
öncesi transfer çalışmalarını 

sürdürüyor. Akdeniz ekibi, son olarak 
Adana Demirspor’da forma giyen An-
golalı 21 yaşındaki orta saha oyuncusu 
Maestro ile 4 yıllık sözleşme imzaladı. 
Angolalı oyuncu, “Elimden geleni 
yaparak, Alanyaspor’a çok katkıda 
bulunacağım” dedi. 

Altay Kulübü 
karanlıkta kaldı 

İzmir’in köklü kulüplerinden 
Altay’da sular durulmuyor. 

Eldeki oyuncuları tutmak için çaba sarf 
ederek Kadro planlamasını yapan İzmir 
ekibine bir şok da elektrik şirketinden 
geldi. 150 bin TL’lik elektrik borcunu bir 
süredir ödeyemeyen Altay’ın Vali Kutlu 
Aktaş Tesisleri’ndeki elektriklerinin 
kesildiği öğrenildi.

Filenin Efeleri Çakır 
ile yollarını ayırdı

Türkiye Voleybol Federasyonu’n-
dan yapılan açıklamada, “A Milli 

Erkek Voleybol Takımı Başantrenörü-
müz Sayın Umut Çakır ve Yardımcı 
Antrenörümüz Sayın Mert Karatop ile 
karşılıklı anlaşarak yollarımızı ayırmış 
bulunmaktayız. Çakır ve Karatop’a, 
yaptığı katkılar için teşekkür eder, bun-
dan sonraki kariyerlerinde başarılar 
dileriz” denildi.

Başkan Doğan’dan
birliktelik çağrısı 

Trabzonspor Kulübü Başkanı Er-
tuğrul Doğan, ekonomik anlamda 

kulübün önemli bir süreci geride bırak-
tığını belirterek, “Gelin, yeni bir sayfa 
açalım. Umutsuzluk bu kulübe hiç 
uğramadı, şimdi de uğrayamayacak. 
İnancımız tam, kararlılığımız yüksektir. 
Hep birlikte, yine omuz omuza” dedi.

Makoumbou 
Samsunspor’da 

Kongo Milli Takımı formasını 
da giyen 26 yaşındaki futbolcu, 

Samsunspor Başkanı Yüksel Yıldırım’ın 
da katıldığı törende kendisini kırmı-
zı-beyazlı renklere bağlayan imzayı 
attı. Kulüpten yapılan açıklamada, 
“Makoumbou, Atatürk’lü arma için 
sahada olacak ve yeni sezonun gücüne 
güç katacak” ifadelerine yer verildi.

İsmail Kartal 
İran’dan ayrıldı 

İran ekiplerinden Persepolis’i 
çalıştıran Teknik Direktör İsmail 

Kartal, kulüple yollarını ayırdı. Perse-
polis’te İsmail Kartal dönemi sona erdi. 
Ocak ayında takımın başına geçen 
Kartal, karşılıklı anlaşarak İran kulü-
büne veda etti. Persepolis ile 16 maça 
çıkan İsmail Kartal, ligi üçüncü sırada 
tamamlamıştı. 

Geçtiğimiz haftalarda yaşanan 
gerginliklerin ardından Teknik 
Direktör Emre Belözoğlu’nun görevi 

bıraktığını sosyal medyadan yaptığı paylaşımla 
duymuştuk. 

Emre hoca paylaşımında önemli mesajlar da 
vermişti. 

Sonrasında ise Emre hocanın geri dönüşünü 
yine sosyal medyadaki paylaşımı ile duymuş 
olduk. 

Yani hocanın bıraktığını da kendi sosyal 
medyadaki paylaşımı ile duyduk geri 
döndüğünü de…

Antalyaspor, ne giderken ne de gelirken 
(yazıyı yazdığım saate kadar) Emre hoca ile 
ilgili herhangi bir paylaşımda bulunmadı. 

Aslında Emre hoca hiç paylaşım yapmamış 

olsa gidişi dedikodu olarak kalacaktı. 

Bu duruma gerek var mıydı?

Bence hayır…

Eğer ki bir paylaşım yapılması gerekiyorsa 
ilk olarak Antalyaspor resmi hesaplarından 
yapılabilir. Hoca ondan sonra ne paylaşmak 
istiyorsa yine paylaşabilirdi. 

Kurumsallık bunu gerektirir. 

Elbette biz ne kadar kurumsalız o ayrı bir 
tartışma konusu. 

Ancak burası da alelade bir spor kulübü 
değil. 

Burası Antalya ve Antalyaspor.

Bu gibi konularda biraz daha hassas 
davranmak gerektiği düşüncesindeyim. 

Şimdi gelelim dünkü paylaşıma…

Dün, Fenerbahçe ve Fenerbahçeliler için 
önemli bir gündü. 

Bu nedenle de paylaşımlar yapıldı. 

Emre Belözoğlu da Fenerbahçe formalı bir 
fotoğraf paylaşarak 3 Temmuz’u hatırlattı. 

Tabi bu paylaşım Antalyaspor taraftarı 
tarafından büyük tepki çekti. 

Açıkçası Emre hocayı da anlayabiliyorum 
paylaşıma tepki gösteren Antalyaspor taraftarını 
da. 

Her iki tarafında belli hassasiyetleri var. 

Bu hassasiyetlere de saygı duyulmalıdır. 

Bir şampiyonluk kutlaması yapmış olsa evet 
tepki gösterelim ama bana göre bu durum aynı 
şey değil. 

O nedenle çok fazla büyütmemek ve 
hocanın da konsantrasyonunu bozmamak 
gerekiyor.

Biz işimize bakalım…

Bizim için aslolan Antalyaspor.

İhsan
 COŞKUN

Ah şu sosyal 
medya

2025-2026 sezonu transfer çalış-
malarını sürdüren Alanyaspor, 19 
yaşındaki Nijeryalı santrfor Uchen-
na Ogundu ve 21 yaşındaki orta 
saha oyuncusu İzzet Çelik ile sözleş-
me imzaladı. Alanyaspor Tesisleri’n-
de düzenlenen imza töreninde konu-
şan Kulüp Başkanı Hasan Çavuşoğlu, 
transfer çalışmalarına genç isim-
lerle başladıklarını söyledi. Her za-
man gençlere öncelik veren ve şans 
tanıyan bir kulüp olduklarını belir-
ten Çavuşoğlu, “İki genç yeteneği-
mizi ailemize dahil ediyoruz. Uchen-
na Ogundu inşallah Şanlıurfaspor’da 
olduğu gibi Alanyaspor’da da iyi 
bir çıkış yakalayacak. Adana De-
mirspor’dan İzzet Çelik ise iyi bir se-
zon geçirdi. Bu senenin inşallah her 
iki kardeşimize de hayırlı olmasını 
diliyorum. Her ikisinin de iyi işler ya-
parak daha önemli yerlere gideceği-

ne inanıyorum. Hem kulübümüze, 
hem de futbolcularımıza hayırlı ol-
sun, aramıza hoş geldiniz” dedi.

TEŞEKKÜR ETTİLER 

Alanyaspor’da olmaktan mutluluk 
duyduğunu ifade eden İzzet Çelik, 
“Öncelikle sayın başkanıma teşek-
kür ediyorum. Buraya gelmem için 
çok çabaladı. Bu forma altında elim-
den gelenin fazlasını yapacağıma söz 

veriyorum. Tekrar teşekkür ederim” 
diye konuştu. Uchenna Ogundu ise 
Alanya’da çok iyi karşılandığını dile 
getirerek, “Başkanımıza ve yönetim 
kurulumuza çok teşekkür ediyorum. 
Kulübe ve diğer personele de teşek-
kür ediyorum. Bana çok yakın dav-
randılar. Buraya geldiğim için çok 
mutluyum. Bugünden itibaren her 
şeyimi verip çalışmalarıma başlaya-
cağım” dedi. DHA

ANTALYASPOR cami-
ası son günlerde çal-
kantılı süreçlerden 
geçmeye devam edi-

yor. Yapılan Antalyaspor Ku-
lübü genel kurulunun ardın-
dan Kulüp Başkanı Mustafa Ergün, 
Antalyaspor Anonim Şirketi yönetimi-
ni istifa etmeye davet etmiş, bu dave-
tin ardından Antalyaspor Teknik Di-
rektörü Emre Belözoğlu, Başkan Sinan 
Boztepe ile görüşerek istifa kararı al-
mıştı. İstifa kararının ardından kulüp-
ten bir açıklama yapılmazken, Emre 
Belözoğlu sosyal medya hesabından 
ayrıldığını duyurmuştu.

GERİ DÖNDÜ

Antalyaspor Anonim Şirketi Başka-
nı Sinan Boztepe, Antalyaspor Kulü-
bü Başkanı Mustafa Ergün’den gelen 
talep doğrultusunda istifa ettiğini ve 
Anonim Şirketi genel kuruluna götü-
receğini açıkladı. Bu açıklamanın ar-
dından Antalyaspor Kulübü’nden Rıza 
Perçin ile Emrah Çelik anonim şirketin 
genel kurula kadar olan zaman aralı-
ğında yönetime dahil oldular. Bu geliş-
melerin ardından Emre Belözoğlu bir-
kaç hafta önce bıraktığı Antalyaspor 
teknik direktörlüğü koltuğuna geri 
dönme kararı aldı.

SOSYAL MEDYADAN DUYURDU

Belözoğlu bu kararını ayrılık aşama-
sında olduğu gibi sosyal medya he-
sabından duyurdu. Belözoğlu yaptığı 

açıklamada, “Antalyaspor’un 59’uncu 
kuruluş yıl dönümünü gönülden kut-
luyorum. Ayrılma kararımda söyledi-
ğim gibi bu ailenin bir parçası olmak, 
benim için daima gurur vericiydi. Bu-
gün ise bu gururun yanı sıra, her şey-
den önemlisi taraftarımızın gösterdi-
ği teveccüh, camiamızda artık herkesin 
tüm problemler karşısında birlik ola-
rak Antalyaspor’u ayağa kaldırma ni-
yeti taşıması çok değerli” ifadelerini 

kullandı.

‘GEREKLİ AKSİYONLARIN 
ALINMASINI TEMENNİ EDİYORUM’

Yeni sezon için hazırlıklara sezon bi-
timinde başladığını ifade eden Belö-
zoğlu, “Teknik ekibimle beraber geç-
tiğimiz sezonun ikinci devresinde 
oynadığımız Gaziantep FK maçı son-
rasında önümüzdeki sezonun hazırlı-
ğına başlamıştık. Antalyaspor camiası 

için planlarımız ve hedeflerimizin ha-
yata geçmesi yönünde gerekli aksiyon-
ların en kısa sürede alınmasını temen-
ni ediyorum. Bu gerçekleştiği takdirde 
aynı kararlılıkla ve aynı yürekle Antal-
yaspor’u hak ettiği yere taşımak için 
var gücümüzle çalışacağız. Bana gös-
terilen güven ve teveccüh için başta 
Antalyaspor camiasına ve büyük An-
talyaspor taraftarına sonsuz teşekkür 
ederim” diye konuştu.

Belözoğlu’dan
‘devam’ mesajı
Antalyaspor Teknik Direktörü Emre Belözoğlu kısa süre önce sosyal medyadan duyurarak 

ayrıldığı Antalyaspor’a geri döndüğünü bir başka sosyal medya paylaşımı ile ilan etti

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

alanyaspor’da çifte imza
Alanyaspor Kulübü, santrfor Uchenna Ogundu ile 3 yıllık, orta 

saha oyuncusu İzzet Çelik ile 4 yıllık sözleşme imzaladı

Serikspor Türk 
futbol tarihine geçti

ANTALYA’NıN köklü ekiplerinden Se-
rikspor’un tamamı Azeri iş insanına sa-
tıldı. Antalyalı iş insanı Ramazan Ka-
rabulut’un sahibi olduğu Serikspor’un 
tüm hisseleri Azeri iş insanı Tufan Sa-
diqov’a satıldı. Daha önce hisselerin 
yarısını alacağı ifade edilen Tufan Sa-
diqov, yapılan görüşmeler sonucunda 
kulübün tamamına sahip oldu. Bu de-
vir işlemi, Türk futbol tarihinde bir ilk 
niteliğinde. Zira profesyonel liglerde ilk 
kez bir futbol kulübünün tüm hissele-
ri yabancı bir iş insanına devredilmiş 
oldu. HABER MERKEZİ

GÜNÜN BANKOSU 
5.AYAK DROP OF TİME (2) 
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Bazı kalp hastalıkları, gebelik süre-
cinde anne ve bebek sağlığını cid-
di şekilde riske atabiliyor. Memo-
rial Antalya Hastanesi Kardiyoloji 
Bölümü’nden Uz. Dr. Nuri Cömert, 
“Belirli bir grup kalp hastalığı olan 
kişilerin gebe kalması, anne ve be-
bek sağlığı için riskli olabilir” dedi.

Kalp hastalıkları, kadınlarda ge-
beliği riskli hale getirebilecek ciddi 
sağlık sorunları arasında yer alıyor. 
Bazı doğumsal ya da sonradan gelişen 
kalp problemleri nedeniyle kadınların gebe 
kalmasına tıbben izin verilmiyor. Memori-
al Antalya Hastanesi Kardiyoloji Bölümü’n-
den Uz. Dr. Nuri Cömert, kalp hastalıklarının 
gebelik üzerindeki etkileri ve dikkat edilmesi 
gereken durumlar hakkında bilgi verdi.

Kalp hastalıklarının gebelik sürecindeki 

risklerine dikkat çeken Uz. Dr. Cömert, 
“Gebeliğe engel teşkil eden kalp 

hastalıkları, doğumsal olan ve mo-
rarmanın eşlik ettiği kalp hasta-
lıkları yani siyanotik konjenital 
kalp hastalıklarıdır. Bunlar; cerra-
hi müdahalenin mümkün olma-
dığı ileri kapak hastaları, akciğer 
basıncının ileri derecede artmış 

olduğu kalp hastalıkları, ileri evre 
kalp yetersizliği ve kapak darlığı so-

runlarıdır” dedi. Kapakçıklarında ile-
ri derecede darlık ya da yetersizlik bulunan 

hastaların da risk altında olduğunu vurgula-
yan Cömert, “Gündelik efor kapasitesi istira-
hat sırasında bile nefes darlığı çekecek kadar 
düşmüş olanlar ile ciddi kalp yetersizliği has-
talarının gebe kalmaları sakıncalıdır” diye 
konuştu. İHA

KeMer Belediyesi Hayvan Barındırma Te-
davi ve rehabilitasyon Merkezi’ndeki hay-
vanlar ve sokak hayvanları için yapılan 
mama üretim tesisiyle merkezdeki ve sokak 
hayvanlarına mama desteği sağlanıyor. Mer-
kez çalışanları, barınağa terk edilen 8 köpek 
ve 45 kediye sahip çıktı. Haziran ayında 417 
hayvanın tedavi edildiği merkezde, 15 köpek 
ve 124 kediye kuduz aşısı uyguladı. Merkez-
de çalışan veteriner hekimler, başıboş halde 

bulunan 10 köpeği barınağa getirerek teda-
vi etti. Merkeze, haziran ayı boyunca sokak 
hayvanlarıyla ilgili 720 telefon ihbar geldi. 
Kemer Belediye Başkan Vekili Hüseyin Çelik, 
“Kemer Belediyesi olarak sokak hayvanları-
na sahip çıkarak tedavilerini gerçekleştirme-
ye devam ediyoruz. ‘Can dostlarımız’ haya-
tımızın bir parçası. Onlara her zaman değer 
veriyoruz ve vermeye devam edeceğiz” dedi. 
DHA

KONUKseVer Mahallesi’nde yer alan 
Hacı Bektaş Veli Anadolu Kültür Vakfı An-
talya Kültür ve Cemevi’nde Muharrem ayı 
dolayısıyla oruç açma yemeği düzenlen-
di. Başkan Uysal’ın da aralarında bulun-
duğu yemekte Hacı Bektaş Veli Anadolu 
Kültür Vakfı Antalya Şube Başkanı Nuret-
tin erdoğan, CHP Muratpaşa İlçe Başkanı 
Can Okan Kıran ve çok sayıda ilçe sakini 
yer aldı. Deyiş ve dualarla başlayan yeme-
ğin ardından Başkan Uysal, “İyilik, güzel-
lik, sevgi, saygı, mazlumun yanında olma 
şeklini genel yürüyüşe, hayat şekline ve 
yaşam biçimine dönüştürmüş kıymetli yol 
arkadaşlarımız” diyerek seslendiği ilçe sa-
kinlerine, matemlerinin kabul olmasını di-
ledi. 

2 Temmuz’un yıl dönümünde Kerbela 
şehitlerinin de matemlerini paylaştıkları-
nı söyleyen Başkan Uysal, konuşmasına 
şöyle devam etti: “Bugünkü birlikteliği-
miz insanlık tarihi boyunca olmuş bütün 
haksızlıklara karşı bir dirençtir. ‘Bir daha 
yaşanmasın’ demektir. Zalimle mazlumun 
mücadelesinde biz her zaman mazlumun 
yanındayız. Mazlumları da sonsuza kadar 
unutmayacağız. Bu birlikteliklerimiz, bu 
anmalarımız gelecek nesillerimizi kötülük-
ten, zulümden, insanlık dışı muameleler-
den koruyacak direnç temin edecek, onla-
rın hayatını tanzim edecek hem dini hem 
kültürel geleneklerdir. Kısmetiniz, yolunuz, 
çabalarınız kabul olsun. Mateminizi payla-
şıyorum.” DHA

Sahne Kepez’de
doyaSıya eğlence

Barış Mahallesi’nde düzenlenen ‘Sahne Kepez’ etkinliklerinde 
konuşan Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, “Kepez’i sanat 

ve kültür şehri yapmak için büyük bir gayret içerisindeyiz. 
Kepez, Antalya’nın arka bahçesi değil, vitrini olacak” dedi

İlÇeNİN farklı mahallelerinde 
yaz boyunca devam edecek 
olan ‘sahne Kepez’ etkinlikle-
rinin ikinci durağı Barış Ma-

hallesi oldu. Müzikten tiyatroya, 
çocuk gösterilerinden eğlence-
li performanslara kadar birçok 
aktivitenin düzenlendiği etkinli-
ğe, Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz de katılarak mahal-
le sakinleriyle bir araya geldi. 
etkinliğe katılanları selamla-
yan Başkan Kocagöz, onlara gü-
zel bir akşam geçirmeleri temen-
nisinde bulundu. Çocuklarla da 

yakından ilgilenerek, onlarla fo-
toğraf çektirip sohbet etti, bebek-
leri kucaklayarak sevdi. İlçenin 
dört bir yanında, 7’den 77’ye her-
kesi kapsayan etkinlikler ile Ke-
pez’in kültür ve sanatın merkezi 
olma yolunda ilerlediğine dik-
kat çeken Başkan Kocagöz, “se-
çim sürecinde de söylediğimiz 
gibi çocuklarımız, gençlerimiz, 
kadınlarımız, engellilerimiz ve 
emeklilerimiz için çalışıyoruz, ça-
lışmaya devam edeceğiz. Çocuk-
larımız bizim geleceğimiz, onlar 
için ne yapsak azdır. sizler birer 

yıldızsınız, geleceği aydınlata-
caksınız. sizleri çok seviyorum” 
dedi. Mahallede yapılan hizmet-
lere de değinen Kocagöz, altyapı 
çalışmalarının tamamlandığını 
ve mahalleyi sıcak asfaltla buluş-
turduklarını söyledi. 

Kocagöz, “Kepez’i sanat ve kül-
tür şehri yapmak için büyük bir 
gayret içerisindeyiz. Kepez, Antal-
ya’nın arka bahçesi değil, vitrini 
olacak. Bunu hep birlikte başara-
cağız. Çocuklar, sizleri çok seviyo-
rum” sözleriyle konuşmasını ta-
mamladı.  DHA

Oruçlar açıldı
deyişler söylendi

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, Hacı 
Bektaş Veli Anadolu Kültür Vakfı’nın Muharrem 

ayı dolayısıyla düzenlediği oruç açma yemeğinde 
“Zalimle mazlumun mücadelesinde biz her 

zaman mazlumun yanındayız” diye konuştu

Kemer Belediyesi
can dostların yanında

Kalp hastalığı 
Olanlar dİKKat

Kemer Belediyesi 
Hayvan 

Barındırma Tedavi 
ve Rehabilitasyon 

Merkezi’nde, 
haziran ayında 15 
köpek ve 124 kedi 

kısırlaştırılırken, 22 
köpek ve 28 kedi 
sahiplendirildi
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